
Referat från månadsmötet Inner Wheel Club Helsingborg 190318. 

President Christina Lernström hälsade alla välkomna till kvällens möte och vänskapens ljus tändes. Vi 

påminns om Inner Wheels ledord att främja sann vänskap, uppmuntra personligt engagemang och 

hjälpsamhet samt främja internationell förståelse. 

Christina välkomnade kvällens talare Hanna Bergström från Matkooperativet och kvällens  gäster. 

Klubbärenden: 

Genomgång av styrelsen 2019/2020. 

Distriktspresident Eva Tildborn-Ström besöker vår klubb måndagen den 16 september på Sofiero då 

vi även firar vårt 60-års jubileum. 

Information från distriktsmötet i Staffanstorp 190309. 

Påminnelse om grundkurs i IW-kunskap 30/3 i Lund. 

Information distriktets förslag till VU. 

Våra hjälporganisationer är Garissa, Silviasystrarna och våra sökhundar. 

Våra vänner från England kommer på besök 23-26 april 2020. 

Höstens distriktsutflykt sker den 29:e september och går till Falsterbo näset. 

Höstens distriktsmöte den 5:e oktober hålls på Svaneholms Slott. 

Utkast till matrikeln, aktuella adresser och email adresser, skickades runt för genomläsning. 

Medlemmar som begärt utträde från Inner Wheel: 

Margareta Nilsson, Birgitta Anderlind ,Eva Bråvall, Eivor Ohnbach,                                                                                            

Gull Wellander och Ulla Johansson. 

Ingela Horngård tackade för uppvaktningen på hennes födelsedag. 

Ingela Gustavsson framförde tack från Tullverket för inlämnade väskor. 

Post: 

Inbjudan från vän klubben i Lübeck till firande av deras 50-årsjubileum. 

Månadsbrev inkommit från vän klubbarna i Danmark. 

 

Kvällens föreläsare Hanna Bergström berättade om matkooperativet.  

Vårt mål är att maten har så lite negativ och så stor positiv verkan på vår värld som möjligt. 

                      



                                                                                         

Hanna berättade att det hela började när hon flyttade från Stockholm till New York. USA landet där 

man tror att det bara finns snabbmat men istället fann hon bättre mat där än i Stockholm. Som fattig 

student började hon handla på en marknad i parken där det såldes lokal producerade grönsaker. Hon 

hittade även på nätet en butik som sålde närproducerat. Butiken är medlemsägd av New York bor. 

Olika priser på varorna om du var medlem eller inte. Någon hade tänkte ut den bästa produkten så 

man behöver inte välja. 

När hon och hennes sambo flyttade tillbaka till Helsingborg, funderade de på att våga göra samma 

sak här. I Skånes bördigaste region. Här fanns bondens marknad som bara vara öppen ibland. Tanken 

blev att starta en hållbar mataffär för alla Helsingborgare, vilken skulle vara medlemsägd. Hanna 

kontaktade olika producenter och frågade om de ville vara med. Fick även telefonkontakt med 

andra” intresserade människor som ville vara med på tåget”. 

Hösten år 2016 hölls första mötet hemma i deras studentlägenhet, vilket sedan följdes av flera. 

Februari 2017 hade HD ett stort uppslag om idén. Den helgen gav 100 nya medlemmar. För 2 år 

sedan skrevs kontraktet på affärslokalen, här på Creo.  Den 20:e maj 2017 öppnade butiken och idag 

är det 380 medlemmar. 

Butiken ligger mitt i Helsingborg nära för alla. Om man arbetar 6 timmar per månad får man 20% på 

den mat man köper. Man kan stå i butiken, köpa in varor eller ta hand om ekonomin. 

Matkooperativet bygger på engagemang, sköts demokratiskt via stormöten. Framför dina åsikter i 

olika frågor och engagera dig. Jobba med det som du tycker viktigt för gemenskapen. Du lär känna 

folk. Hanna själv som är ny i ” stan ” har fått många nya vänner via butiken. Affären är som hennes 

andra vardagsrum. 

Vad är då hållbar mat? Sådan mat som ger tillbaka mer än det tar av jorden. Transport? Lokal odlat? 

Importerat? Det är många olika parametrar att ta hänsyn till. Du ska kunna lita på sortimentet och 

inte behöva tänka. Livsmedlen säljs i lösvikt och därigenom får var och en köpa så mycket som man 

behöver. Matsvinn är ofta förpackningssvinn.  Återanvänd förpackningar (ta gärna med egna). Det 

här är egentligen som det var från början i våra livsmedelsbutiker. 

Mat efter säsong, skånska ekologiska grönsaker som växer just nu. Alla vet inte att säsong för en 

grönsak innebär. Man har unika sorter, t ex svedjeråg. Har vita betor som få känner till.  

Hur har vi lyckats?  

Byggd på stadig grund, vilja, värderingar människor vill hjälpa människor i mål. Man har event, 

föreläsningar och olika kurser. En plats där man lär sig. Vi bygger på gräsrötterna. 

Christina Lernström tackade Hanna Bergström för ett intressant föredrag. Kvällens insamling 583 

kronor skänktes till sökhundarna. Mötet samlade 31 deltagare, varav 8 gäster.  

President Christina Lernström tackade alla för en trevlig kväll. Mötet avslutades och vänskapens ljus 

släktes. 

Gun Jonsson    Sekreterare vid kvällens möte. 



 

 

 


